
D A G S O R D E N

for

FREDERIKSSUND BYRÅDS MØDE den 8. august 1995 kl. 19.00 i byrådssalen.

81. Plan- og miljøudvalgets indstilling af 27. juli 
1995 vedrørende helhedsplan for genopretning 
af Frederikssund Nord II, Heimdalsvej 7-9, 
matr. nr. 7]k, Frederikssund markjorder - Dansk 
Boligselskab s.m.b.a.-.
Udvalget anbefaler, at byrådet godkender den 
endelige helhedsplan på følgende vilkår: 
at
projektet, renoveringsarbejder og de miljøfor
bedrende arbejder er udgiftsneutrale for Frede
rikssund kommune 
at
Boligselskabernes Landbyggefond/Bolig- 
ministeriet godkender den endelige 
helhedsplan 
at
projektet, den endelige helhedsplan overholder 
lov nr. 260, lov om visse almennyttige boligaf
delingers omprioritering m.v.
Indstilling fra økonomiudvalget vil foreligge på 
mødet.

82. Boligselskabernes Landsbyggefond meddeler i 
skrivelse af 4. juli 1995, at det i forbindelse 
med gennemførelse af omprioritering af lån i 
visse almennyttige boligafdelinger er nødven
digt, at byrådet godkender visse dispositioner, 
herunder optagelse af nye omprioriteringslån til 
afløsning af lån der skal indfries.
Under henvisning hertil anmodes om godken
delse til udstedelse af pantebrev i boligsel
skabet Rosenvængets afd. Nord, Heimdalsvej 
7 i det omfang, Bygge- og Boligstyrelsen med
deler tilladelse til omprioritering.
Indstilling fra økonomiudvalget vil foreligge på 
mødet.

83. Kommunernes Revisionsafdeling fremsender 
beretning nr. 109 vedrørende revision af støtte 
til miljøforbedrende investeringer i mindre land
brug m.v. for året 1994.
Revisionen Revisionen- har ikke givet 
anledning til bemærkninger.
Indstilling fra økonomiudvalget vil foreligge på 
mødet.
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84.

85.

86 .

87.

Det sociale udvalg fremsender forslag til 
sundhedspolitisk redegørelse og handlingsplan. 
Udvalget vedtog at anbefale forslaget til by
rådets godkendelse som grundlag for kommu
nens fremtidige sundhedsarbejde og priorite
ring af opgaver, herunder samarbejdet med 
amt, kommuner og praksissektor.
Lis Olsen og Finn Vester var fraværende på 
udvalgets møde.
Kurt Mikkelsen tog redegørelsen til efterret
ning.

Teknisk udvalg ansøger om bevilling på
400.000 kr. til etablering af vendeplads ved 
Oppe Sundby kirke, finansieret over det i 
investeringsoversigten for 1995 afsatte rådig
hedsbeløb.
Det indstilles samtidig, at arbejdet udbydes og 
iværksættes efter en koordinering med tids
plan for opførelse af menighedshuset. 
Økonomisk afdeling bemærker, at projektet er 
optaget i investeringsoversigten for 1995 under 
projekt 222079 med kr. 400.000.
Det anbefales, at beløbet frigives til formålet. 
Indstilling fra økonomiudvalget vil foreligge på 
mødet.

Kultur- og fritidsudvalget indstiller, at for 
meget udbetalt tilskud i 1994 vedrørende 
hovedområde 1 ialt 93.386 kr. overføres til 
1995 og fordeles med
• kr. 40.000 til delvis dækning af forventet 

underskud konstateret ved budgetkontrol 
på kultur- og fritidsområdet den 30.4.95.

• kr. 13.386 overføres til kontoen "tilskud til 
kulturelle formål" (364.01.010.07).

• kr. 40.000 overføres til hovedområde 1, i 
folkeoplysningsudvalget.

Indstilling fra økonomiudvalget vil foreligge på 
mødet.

Teknisk udvalg ansøger om anlægsbevilling 
på 150.000 kr. til anlæg af sti fra Kirkegade til 
Bakkestræde. Der er i investeringsoversigten 
for 1995 afsat 150.000 kr. til formålet. 
Økonomisk afdeling bemærker, at projektet er 
optaget i investeringsoversigten for 1995 med
150.000 kr. under projekt 222059, hvorfor det 
anbefales, at beløbet frigives.
Indstilling fra økonomiudvalget vil foreligge på 
mødet.
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88. Teknisk udvalg meddeler i skrivelse af 3. juli
1995, - til efterretning for byrådet - at udvalget 
har vedtaget at stille samarbejdet mellem 
Frederikssund og Ølstykke Taxa i bero.

89. Teknisk udvalg fremsender indstilling
vedrørende Fællesudvalget for Den fælleskom
munale Modtagestation for Olie- og kemikalie
affald.
Frederikssund kommune repræsenterer i 
Fællesudvalget kommunerne Skibby, Jægers
pris, Slangerup, Stenløse og Ølstykke samt 
naturligvis Frederikssund.
Det har tidligere været formanden for teknisk 
udvalg, som har deltaget i møderne.
Der er ikke for indeværende byrådsperiode 
truffet beslutning herom.
Udvalget indstiller 
at
teknisk udvalgs formand repræsenterer de 6 
kommuner i Fællesudvalget med udvalgets 
næstformand som suppleant,
§1
posten medtages ved konstitueringsaftalen 
efter næste kommunalvalg.

90. Formanden for teknisk udvalg fremsender
sag vedrørende sikring af lette trafikanters 
passage af institutionen Klub Mix, A. C. Han- 
sensvej 12.
Der er ikke udarbejdet projekt, men der ved
lægges et notat fra møde med politimyndig
heden samt en skitse, hvor omfanget af det 
nødvendige arbejde fremgår.
Der er ikke udarbejdet overslag over 
udgifterne, hvorfor det indstilles, at mindreud
giften fra anlægsregnskabet for gangbro over 
hovedlandevejen (den hvide bro) på kr. 27.900 
ikke tilgår kassebeholdningen som oprindeligt 
forudsat, men overføres til vejvæsenets drifts
konto til dækning af udgifterne til det nævnte 
anlæg på A. C. Hansensvej.
Indstilling fra økonomiudvalget vil foreligge på 
mødet.
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91. Vedrørende budgetkontrol pr. 30. april 1995 
- beskæftigelsesudvalgets og socialudval
gets områder.
Budgetkontrollen udviste for beskæftigelsesud
valgets vedkommende et bevillingsbehov på 
netto kr. 982.000 som følge af en større aktive
ringsindsats.
Under henvisning til, at den øgede indsats 
medfører tilsvarende reduktioner på 
kontanthjælpsområdet har beskæftigelses
udvalget den 16.maj 1995 indstillet, at der ydes 
en tillægsbevilling til området med finansiering 
af en tilsvarende negativ bevilling på 
kontanthjælpsområdet.
Imidlertid er der tidligere anvendt netto
500.000 kr. fra kontanthjælpsbesparelsen til 
finansiering af tillægsbevilling til bl.a. forældre
orlov, hvorfor den forventede negative 
tillægsbevilling på det sociale område kun 
udgør kr. 456.000.
Der søges således om en samlet tillægs
bevilling til beskæftigelsesudvalgets og social
udvalgets områder på netto kr. 526.000. 
Økonomisk afdeling foreslår, at dette beløb 
finansieres af kassebeholdningen.
Indstilling fra økonomiudvalget vil foreligge på 
mødet.

92. Centralforvaltningens edb-afdeling fremsender 
ansøgning om godkendelse af tilslutning til 
Kommunedata's enkeltkommunale dokument
administrationsprogram "Doka".
Systemet er udviklet til at håndtere de krav, 
Registertilsynet stiller omkring registreringen af 
personhenførbare data.
Da systemet er nyudviklet, bliver kommunens 
opgave i de første 3 måneder at foretage en 
test af det pågældende system, med det formål 
at konstatere, om systemet har de nødvendige 
kvaliteter.
"Forskrifter for Frederikssund kommunes re
gister med dokumentadministration (Doka)" er 
blevet forhåndsgodkendt af Registertilsynet. 
Indstilling fra økonomiudvalget vil foreligge på 
mødet.
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Lukket møde.

93. Fornyet behandling af sag vedrørende
eventuelt salg af grund v. Strandvangen 1

94. Kommunaldirektør Erik Moses ansøger

T i l l æ g s d a g s o r d e n

for

FREDERIKSSUND BYRÅDS MØDE den 8. august 1995 kl. 19.00 i byrådssalen.

95. Økonomiudvalget indstiller, at teknisk direktør
Niels B. Groth bemyndiges til sammen med 
borgmesteren at underskrive/påtegne 
dokumenter og lokalplaner og byggeservitutter 
og deklarationer til sikring af ledningsanlæg.
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